

<p>Bahrain Islamic Bank (BisB) Summer Travel Campaign “Spend & Win” Terms and Conditions</p> <p>1. Bahrain Islamic Bank B.S.C. (“the Bank” or “BisB”) is organizing summer travel campaign “Spend & Win” (“Promotion Campaign”) for BisB VISA Credit Card Holders.</p> <p>2. Campaign Details</p> <p>a) Campaign Duration: Period between 1st of June 2025 to 31st of August 2025.</p> <p>b) Every eligible transaction of BHD50 or more qualifies under the Campaign Draw.</p> <p>c) Each BHD50 in an eligible transaction qualifies the customer for one entry into the draw, while the chances are multiplied by five when the transaction is conducted in a foreign currency equivalent to BHD50. That is in accordance with the amount specified in the transaction receipt.</p> <p>d) Number of Winners: 52 winners.</p> <p>e) Raffle schedule: Raffle: before 30th of September 2025.</p> <p>f) Prizes</p> <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <thead> <tr> <th style="text-align: center;">Prize</th> <th style="text-align: center;">Number of Winners</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td style="text-align: center;">Maldives Travel Package</td> <td style="text-align: center;">1 Winner</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Seychelles Travel Package</td> <td style="text-align: center;">1 Winner</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">BD 100 Cashback</td> <td style="text-align: center;">50 Winners</td> </tr> </tbody> </table> <p>3. Eligible Cards: BisB VISA Credit Cards.</p> <p>4. “Eligible Transaction” means any retail transaction (not being cash withdrawal, cash advance, finance or any other category of transactions as may be decided from time to time by the Bank at its sole discretion) which has successfully been posted on the card account and not charged back.</p> <p>5. The Prize will be delivered one month post announcement of the draw result.</p> <p>6. Only billed purchases are taken into consideration. All fees and charges refunded, and reversed transactions are excluded.</p> <p>7. The Promotion Campaign does not apply to Corporate and Prepaid Cards.</p> <p>8. Main cardholder and supplementary cardholder transactions are counted and included in the draw.</p> <p>9. Terms and Conditions of Credit Cards shall apply to this Promotion Campaign respectively, in case of discrepancies in relation to aspects connected to this Promotion Campaign, these Terms and Conditions shall prevail.</p>	Prize	Number of Winners	Maldives Travel Package	1 Winner	Seychelles Travel Package	1 Winner	BD 100 Cashback	50 Winners	<p>شروط وأحكام حملة السفر الصيفية “أنفق وأربح” من بنك البحرين الإسلامي</p> <p>ينظم بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب. (“البنك”) حملة السفر الصيفية “أنفق وأربح” (“الحملة الترويجية”) لحاملي بطاقات الفيزا الائتمانية من بنك البحرين الإسلامي.</p> <p>تفاصيل الحملة الترويجية</p> <p>(ا) مدة الحملة: الفترة الزمنية الواقعة بين 1 يونيو 2025 وحتى الحادي والثلاثون من أغسطس 2025.</p> <p>(ب) تدخل كل معاملة مؤهلة بقيمة 50 دينار بحرينياً أو أكثر في سحب الحملة الترويجية.</p> <p>(ج) تحسب فرصة واحدة للدخول في السحب مقابل كل 50 دينار بحريني تتفق في معاملة مؤهلة، وتزداد فرص دخول السحب بمقدار 5 مرات إذا كانت المعاملة بعملة أجنبية تعادل 50 ديناراً بحرينياً، وذلك وفقاً لمبلغ فاتورة المعاملة.</p> <p>(د) عدد الفائزين: 52 فائزًا.</p> <p>(هـ) موعد السحب: يجرى السحب قبل تاريخ 30 سبتمبر 2025.</p> <p>الجوائز</p> <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <thead> <tr> <th style="text-align: center;">الجائزة</th> <th style="text-align: center;">عدد الفائزين</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td style="text-align: center;">باقة سفر إلى جزر المالديف</td> <td style="text-align: center;">فائز واحد</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">باقة سفر إلى سيشيل</td> <td style="text-align: center;">فائز واحد</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">استرداد نقدى بقيمة 100 دينار بحريني</td> <td style="text-align: center;">50 فائزًا</td> </tr> </tbody> </table> <p>3. البطاقات المؤهلة: بطاقات الفيزا الائتمانية الصادرة من بنك البحرين الإسلامي.</p> <p>4. المعاملة المؤهلة: تعني أي معاملة ذات علاقة بالخدمات المصرفية للأفراد (الاتساع السحب النقدي أو السلف النقدي أو التمويلات أو أي فئة أخرى من المعاملات التي يحددها البنك من وقت لآخر وفقاً لتقديره الخاص) قيّدت بنجاح في حساب البطاقة ولم يعاد خصمها.</p> <p>5. تسليم الجائزة بعد شهر من إعلان نتيجة السحب.</p> <p>6. تُؤخذ في الاعتبار المشتريات التي تمت فوترةها فقط، وتستبعد جميع الرسوم والمصاريف والمعاملات المستردة أو المغوسقة.</p> <p>7. لا تُطبق هذه الحملة الترويجية على بطاقات الشركات والبطاقات مسبقة الدفع.</p> <p>8. تحسب وترج في السحب معاملات حامل البطاقة الرئيسي والإضافي.</p> <p>9. تطبق الشروط والأحكام الخاصة بالبطاقات الائتمانية على هذه الحملة الترويجية، وتُرجح هذه الشروط والأحكام على شروط وأحكام البطاقات الائتمانية في حالة وجود أي تعارض بينهما يتعلّق بهذه الحملة الترويجية.</p>	الجائزة	عدد الفائزين	باقة سفر إلى جزر المالديف	فائز واحد	باقة سفر إلى سيشيل	فائز واحد	استرداد نقدى بقيمة 100 دينار بحريني	50 فائزًا
Prize	Number of Winners																
Maldives Travel Package	1 Winner																
Seychelles Travel Package	1 Winner																
BD 100 Cashback	50 Winners																
الجائزة	عدد الفائزين																
باقة سفر إلى جزر المالديف	فائز واحد																
باقة سفر إلى سيشيل	فائز واحد																
استرداد نقدى بقيمة 100 دينار بحريني	50 فائزًا																



<p>10. All active cards will be included in the draw, however credit cards with unpaid outstanding amount due up to 60 days will not be included in the draw, cancelled cards will be excluded accordingly.</p> <p>11. Each BisB VISA credit card holder can win only once within the Campaign Duration.</p> <p>12. The Bank reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions, including frequency of draw, type of prizes at any time as per the Bank's sole discretion by giving a minimum of 30 days' notice. Any amendments to the terms and conditions will be notified to the customer as deemed appropriate by the Bank in line with the CBB guidelines after approval and informing the Ministry of Industry and Commerce.</p> <p>13. All draws will be held under the supervision of the Ministry of Industry and Commerce and in the presence of a representative of the Bank's Internal Audit Department, in addition to an External Auditor.</p> <p>14. These Terms and Conditions are made in both Arabic and English languages; the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with the English text.</p> <p>15. The Bank's Staff Members and immediate family members of the staff, Board of Directors, and the Sharia Supervisory Board are excluded from this Draw.</p> <p>16. BisB has the right to use the customer's name and photograph in all current and future promotions, advertising and marketing material and communication and in accordance with applicable Data Protections Laws.</p> <p>17. The prizes will only be credited to the credit card account of the winner and cannot be transferred to another account.</p> <p>18. Results of the draw are deemed final unless it is found that the winner is not entitled due to eligibility, or for any other reason subject to notifying and obtaining the approval of the Ministry of Industry and Commerce.</p> <p>19. 2 Grand Prizes Travel Package: <ul style="list-style-type: none"> - 1 Maldives Edition (1 winner + guest): <ul style="list-style-type: none"> - 3Nights / 4 Days in an Ocean Residence at Cheval Blanc Randheli or The St. Regis Maldives Vommuli - Return Business Class flights with Gulf Air - Private speedboat or seaplane transfers between Malé & the resort - Exceptional full-board dining experiences (breakfast, lunch, & dinner included) - Daily curated experiences including private marine exploration & wellness sessions - Dedicated Event Manager & end-to-end guest management - Personalized guest communications. - 1 Seychelles Edition (1 winner + guest): </p>	<p>10. تدرج جميع البطاقات النشطة في السحب، وتستبعد البطاقات الملغية والبطاقات التي لم تدفع مستحقاتها من 60 يوم.</p> <p>11. يمكن لكل حامل بطاقة فيزا الائتمانية الفوز مرة واحدة فقط خلال مدة الحملة.</p> <p>12. يحفظ البنك بالحق في الغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت من الأوقات وفقاً لتقديره المطلق، بما في ذلك عدد مرات السحب ونوع الجوائز، وذلك عن طريق إرسال إشعار لزبنته قبل 30 يوماً على الأقل. وبخطير الزبون بأي تعديلات على الشروط والأحكام حسبما يراه البنك مناسياً وبما ينماشى مع ارشادات مصرف البحرين المركزي وبعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة والحصول على موافقتها.</p> <p>13. يجرى السحب تحت إشراف وزارة الصناعة والتجارة وبحضور المدقق الداخلي للبنك والمدقق الخارجي.</p> <p>14. أعدت هذه الشروط والأحكام باللغتين العربية والإنجليزية، ويرجح النص العربي على النص الإنجليزي في حالة وجود أي تعارض بينهما.</p> <p>15. يستثنى من هذا السحب كافة موظفي البنك وأفراد عائلاتهم المباشرين وأعضاء مجلس الإدارة وأعضاء هيئة الرقابة الشرعية.</p> <p>16. يحق لبنك البحرين الإسلامي استخدام اسم الزبون وصورته في كافة المحتويات الإعلامية والترويجية الحالية أو المستقبلية وفقاً لمتطلبات قانون حماية البيانات الشخصية.</p> <p>17. يودع مبلغ الجائز في حساب البطاقة الائتمانية للفائز فقط، ولا يمكن تحويلها لأي حساب آخر.</p> <p>18. تعتبر نتائج السحب نهائية ما لم يتبين أن الفائز غير مؤهل، أو لأي سبب آخر، وذلك بعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة والحصول على موافقتها.</p> <p>19. جانزتان فاخرتان : باقة سفر فاخرة، كالآتي: <ul style="list-style-type: none"> - جزر المالديف (فائز واحد + مرفاق)، وتشمل الآتي: إقامة لمدة 3 ليالٍ / 4 أيام في "أوشن ريزيدنس" في منتج: The St. Regis Maldives أو Cheval Blanc Randheli تذاكر طيران ذهب وعودة على درجة رجال الأعمال مع طيران الخليج. تنقلات خاصة بالقارب السريع أو الطائرة المائية بين المارينا والمنتجع. تجرب طعام استثنائية بنظام الإقامة الكاملة (تشمل الإفطار، الغداء، والعشاء). - أنشطة يومية مختارة بعناية تشمل استكشاف الحياة البحريّة الخاصة وجلسات الاستشفاء. - مدير فاليات مخصص وإدارة شاملة للضيوف من البداية النهائية. تواصل شخصي مع الضيوف. - نسخة سيشل (فائز واحد + مرفاق)، وتشمل الآتي: إقامة لمدة 3 ليالٍ / 4 أيام في "فيلا بحوض سباحة مطلة على المحيط" في منتج: Four Seasons Seychelles أو Six Senses Zil Pasyon تذاكر طيران ذهب وعودة على درجة رجال الأعمال مع طيران الخليج أو طيران الإمارات. تنقلات خاصة بطائرة هليوكوبتر أو قارب سريع بين ماهي والجزيرة التي يقع فيها المنتجع. </p>
---	--



<ul style="list-style-type: none"> - 3 Nights / 4 Days in an Ocean Pool Villa at Six Senses Zil Pasyon or Four Seasons Seychelles - Return Business Class flights with Gulf Air or Emirates - Private helicopter or speedboat transfers between Mahé & the resort island - All meals included (breakfast, lunch, & dinner –halal-friendly menus available) - Daily curated experiences including island discovery, spa, & marine adventure - Dedicated Event Manager & end-to-end guest management - Personalized guest communication. <p>20. The winner will have to use the Travel Package from the 1st of October 2025 to 28th of February 2026, however if unused, the Travel Package will expire and will not be exchanged with cash. The Bank is not liable if the winner did not obtain the necessary documents or permission to travel (such as a Travel Visa).</p> <p>21. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain, provided that such laws do not violate Sharia principles with Sharia Standards issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIFI) and as interpreted by the Bank's Sharia Supervisory. The courts of the Kingdom of Bahrain shall have the exclusive jurisdiction to settle any dispute that may arise.</p>	<p>جميع الوجبات مشمولة (أفطار، غداء، وعشاء – تتوفر قوائم طعام متوافقة مع الشريعة الإسلامية).</p> <p>أنشطة يومية مُختارة تشمل استكشاف الجزيرة، جلسات السبا، وغمارات بحرية.</p> <p>مدير فعاليات مخصص وإدارة شاملة للضيوف من البداية للنهاية.</p> <p>تواصل شخصي مع الضيوف وعلامة تجارية مخصصة للبرنامج.</p> <p>20. للغافر الحق في استخدام باقة السفر اعتبارا من الأول من أكتوبر عام 2025 إلى الثامن والعشرين من فبراير عام 2026، وتنتهي صلاحية الباقة بعد ذلك، ولا يقبل استبدالها إنذا، وبخلي البنك مسؤوليته في حال تعذر على الفائز الحصول على المستندات أو الموافقات الازمة للسفر (مثل تأشيرة السفر).</p> <p>21. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام الشريعة الإسلامية بحسب ما ورد في المعايير الشرعية التابعة لجنة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (الأيوبي) ووفقا لتقدير هيئة الرقابة الشرعية التابعة لبنك البحرين الإسلامي، ولمحاكم البحرين الاختصاص الحصري للفصل في أي نزاع قد ينشأ.</p>
---	--



+973 17 515 151



+973 17 535 808

Bahrain Islamic Bank (BisB)



bisb.com